
INSTALLATION GUIDE
Models:  TLED-IR10/TLED-IR20

These instructions are provided as a general guideline only. Additional mounting, wiring and/or weather seals may be required and are the responsibility of the 
installer. The Installation of this product must be done professionally and the manufacturer assumes no responsibility for the integrity of the installation.

Please read the following instructions prior to using this product. Failure to follow these safety guidelines could result in damage to the product, vehicle and can 
even cause serious injury.CAUTION!

Do not install or operate this product unless you have read and understood the 
following safety information.

1.	 Proper training and installation of this product is required in order to ensure the 
maintenance and safety of its use.

2.	Take safety precautions when working with live electrical connections.  
3.	The result of improper wiring can lead to serious risk. If wires are not properly 

bonded and grounded, this could cause a fire hazard. 
4.	Install the controls of the product at a convenient location where the operator 

does not lose eye contact with the roadway.
5.	It is important to NOT install the controls of this light or have any wires in the 

vicinity of an air bag or it’s deployment as this can reduce the effectiveness of 
the air bag and cause serious injury or death.  

6.	It is the responsibility of the operator to determine where to mount and wire 
this product safely by referring to the vehicle’s user manual.

7.	 The user is responsible for understanding and obeying all laws. The user must 
review all applicable city, state and federal laws and regulations before using 
this product. The manufacturer and distributor are NOT liable for any injury or 
penalty resulting from the use of this device.

SAFETY GUIDE

TRUXACCESSORIES.COM

INCLUDED:

1 x Bezel Instructions1 x Interior LED

REMOVE OE LIGHT:
1) To remove the OE light, gently pry it open using a Pry Bar or a 

Pocket Buckle Screwdriver Short Crowbar, taking care to avoid 
damaging the surrounding area & bezel. (Figure 1a) 

	 Remove the entire light component as one unit and not as 
individual parts (dome light and map light). (Figure 1b)

	 DO NOT REMOVE OE BEZEL.

INSTALLATION VIDEO: 
SCAN THE QR CODE WITH YOUR 
SMARTPHONE TO WATCH THE 
INSTALLATION VIDEO

Figure 1a Figure 1b

Figure 2a Figure 2b

DISCONNECT OE LIGHT PLUG:
2) Utilize a prying tool to gently apply pressure to the small notch on 

the connector, disengaging the locking mechanism, and carefully 
disconnect the OE light’s plug from the truck’s OE plug.  
(Figure 2a)

	 NOTE: The new fixture includes pre-installed clips for seamless 
installation as removing the original OEM light, may dislodge  
original clips.

INSTALL TRUX OE REPLACEMENT LIGHT:
4) After confirming component functionality, carefully route the wire 

into the cavity, position the light fixture ensuring alignment of 
both the light and the four clips, then secure it by engaging the 
provided four clips (two on each long side of the light fixture) 
(Figure 3a)

	 Tip: Slide one long side of the fixture into the cavity first, followed by 
the other, ensuring all clips are securely engaged and the fixture is firmly 
seated.

INSTALL INCLUDED BEZEL:
5) Carefully remove the protective backing from the red 3M tape  

on the bezel. Align the included bezel over the OE Bezel, apply 
firm, even pressure to securely adhere it to the mounting surface, 
allow to set & verify if securely bonded. (Figure 4a)

	 Tip: To ensure effective adhesion, prepare the OE Bezel by cleaning  
it thoroughly, applying adhesion promoter, and letting it dry  
before installing. 

CONNECT TRUX OE REPLACEMENT LIGHT PLUG:
3) Align the pins on the new light plug with the slots in the truck’s OE 

plug, firmly insert until it clicks, and test the connection by gently 
tugging to ensure secure attachment. (Figure 2b)

	 NOTE: Ensure thorough testing to confirm proper functionality before 
finalizing the installation.

COLOR CHANGING LENS PUSH SWITCH (HOLD 3 SECS)
Color Changing with Memory Recall

MAP LIGHT PUSH SWITCH
Power On/Off

COLOR CHANGING LENS 
PUSH SWITCH
Power On/Off

COLOR CHANGING LENS 
PUSH SWITCH
Power On/Off

LIGHT FUNCTIONS:

Figure 3a Figure 4a



GUIDE D’INSTALLATION
Modèles:  TLED-IR10/TLED-IR20

Ces instructions sont fournies à titre indicatif uniquement. Des montages, des câbles et/ou des joints d’étanchéité supplémentaires peuvent être nécessaires et 
sont à la charge de l’installateur. L’installation de ce produit doit être effectuée par des professionnels et le fabricant n’assume aucune responsabilité quant à 
l’intégrité de l’installation.

Veuillez lire les instructions suivantes avant d’utiliser ce produit. Le non-respect de ces consignes de sécurité peut endommager le produit, le véhicule et même 
causer des blessures graves.

PRUDENCE!

N’installez pas et n’utilisez pas ce produit à moins d’avoir lu et compris les 
consignes de sécurité suivantes.

1.	 Une formation et une installation appropriées de ce produit sont nécessaires 
afin d’assurer l’entretien et la sécurité de son utilisation.

2.	Prenez des précautions de sécurité lorsque vous travaillez avec des connexions 
électriques sous tension. 

3.	Le résultat d’un câblage inadéquat peut entraîner de graves risques. Si les  
fils ne sont pas correctement liés et mis à la terre, cela pourrait entraîner un  
risque d’incendie.

4.	Installez les commandes du produit à un endroit pratique où l’opérateur ne 
perd pas le contact visuel avec la chaussée.

5.	Il est important de NE PAS installer les commandes de cette lampe ou d’avoir 
des fils à proximité d’un coussin gonflable ou de son déploiement, car cela peut 
réduire l’efficacité du coussin gonflable et causer des blessures graves  
ou la mort.

6.	Il est de la responsabilité de l’opérateur de déterminer où monter et câbler ce 
produit en toute sécurité en se référant au manuel d’utilisation du véhicule.

7.	 L’utilisateur est responsable de la compréhension et du respect de toutes les 
lois. L’utilisateur doit examiner toutes les lois et réglementations municipales, 
étatiques et fédérales applicables avant d’utiliser ce produit. Le fabricant et le 
distributeur ne sont PAS responsables de toute blessure ou pénalité résultant 
de l’utilisation de cet appareil.

GUIDE DE SÉCURITÉ

TRUXACCESSORIES.COM

INCLUS :

1 x Lunette Instructions1 x Intérieur DEL

ENLEVER LA LUMIÈRE D’OE :
1) Pour retirer la lumière OE, faites-la doucement à l’aide d’un levier 

ou d’un tournevis, en prenant soin d’éviter d’endommager les 
environs. (Graphique 1a) 

	 Retirez l’ensemble du composant d’éclairage en une seule unité 
et non en tant que pièces individuelles (plafonnier et lampe de 
lecture). (Graphique 1b)

	 NE PAS RETIRER LE CONTOUR OE

VIDÉO D’INSTALLATION : 
SCANNEZ LE CODE QR AVEC VOTRE 
SMARTPHONE POUR REGARDER LA 
VIDÉO D’INSTALLATION

Graphique  1a Graphique  1b

Graphique  2a Graphique  2b

DÉBRANCHEZ LA PRISE D’ÉCLAIRAGE OEM :
2) Utilisez un outil de levier pour appliquer doucement une pression 

sur la petite encoche du connecteur, en désengageant le 
mécanisme de verrouillage, et débranchez soigneusement la fiche 
de la lumière OE de la prise OE du camion. (Graphique 2a)

	 REMARQUE : Le nouveau luminaire comprend des clips préinstallés  
pour une installation transparente, car le retrait de la lumière  
d’origine peut déloger les clips d’origine.

INSTALLEZ LA LAMPE DE REMPLACEMENT TRUX OE :
4) Après avoir confirmé la fonctionnalité du composant, acheminez 

soigneusement le fil dans la cavité, positionnez le luminaire en 
veillant à ce que le luminaire et les quatre clips soient alignés, 
puis fixez-le en engageant les quatre clips fournis (deux sur 
chaque côté long du luminaire). (Graphique 3a)

	 Conseil : Faites glisser d’abord un côté long du luminaire dans la cavité, 
puis l’autre, en vous assurant que tous les clips sont bien engagés et que 
le luminaire est bien en place.

INSTALLEZ LE CADRE INCLUS :
5) Retirez délicatement le support protecteur du ruban rouge 3M 
	 sur le contour. Alignez sur le contour d’origine, appliquez une 

pression ferme et uniforme pour la faire adhérer solidement 
à la surface de montage, laissez reposer et vérifiez si elle est 
solidement collée. (Graphique 4a)

	 Conseil : Pour assurer une adhérence efficace, préparez le contour 
d’origine en la nettoyant soigneusement, en appliquant un promoteur 
d’adhérence et en la laissant sécher avant de l’installer.

CONNECTEZ LA FICHE D’ÉCLAIRAGE DE 
REMPLACEMENT TRUX OE :
3) Alignez les broches de la nouvelle fiche d’éclairage avec les fentes 

de la prise d’origine du camion, insérez-la fermement jusqu’à ce 
qu’elle s’enclenche et testez la connexion en tirant doucement 
pour assurer une fixation sûre. (Graphique 2b)

	 REMARQUE : Assurez-vous d’effectuer des tests approfondis pour 
confirmer le bon fonctionnement avant de finaliser l’installation.

INTERRUPTEUR À POUSSOIR POUR CHANGEMENT DE COULEURS
Changement de couleurs avec mémoire de rappel

INTERRUPTEUR À POUSSOIR POUR LUMIÈRE DE CARTE
Allumer/éteindre
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FONCTIONS DE LUMIÈRE:

Graphique  3a Graphique  4a


